

إعادة تصور عمليات السلام

الأربعاء، 9 شباط/فبراير 2022

ملخص

14:00-15:30 بتوقيت وسط أوروبا

بمناسبة الذكرى السنوية الـ 130 للمكتب الدولي للسلام، ينظم المكتب الدولي للسلام بالشراكة مع الاتحاد البرلماني الدولي ندوة لعرض العمل الحالي التي تقوم به المنظمتان حول المسائل المتعلقة بتغير المناخ، ونزع السلاح، والديمقراطية، وتوازن الأمن البشري والأمن المشترك.

وعلى غرار دعوة المكتب الدولي للسلام التي أطلقت خلال مؤتمر السلام العالمي 2021 واستعراضاً للوثائق الختامية العائدة للجمعية العامة الـ 142 والجمعية العامة الـ 143 للاتحاد البرلماني الدولي اللتين انعقدتا مؤخراً، ستتناول هذه الفعالية التحديات العالمية والمخاطر التي تهدد السلام والأمن في جميع أنحاء العالم، وستضم فريقاً من الخبراء والبرلمانيين لتقديم وجهات نظرهم في ما يتعلق بعمل هاتين المنظمتين، فضلاً عن إعادة تصور ما قد يكون عليه مستقبل السلام.

ولتسليط الضوء على الالتزام المشترك بالسلام التي تمثل المنظمتان له، ستتضمن هذه الفعالية مداخلات حول أهمية جهود السلام التنظيمية على الساحة الدولية.

وستعقد الفعالية افتراضياً على منصة زووم ZOOM مع ترجمة فورية باللغتين الفرنسية والإسبانية.

رابط التسجيل:

<https://zoom.us/meeting/register/tjYlc-ygrjMjHtyNK5vbNGrfw6qSXfPiUoJI>

(مرفق رقم 1)





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



إعادة تصور عمليات السلام

الأربعاء، 9 شباط/فبراير 2022

مرفق رقم 1

رابط التسجيل



التسجيل في الاجتماع



الموضوع: فعالية منعقدة بمناسبة الذكرى السنوية الـ 130 للمكتب الدولي للسلام
الوقت: 9 شباط/فبراير 2022، الساعة 14:00 بتوقيت باريس

*معلومات مطلوبة

الشهرة*

الاسم*

تأكيد البريد الإلكتروني*

البريد الإلكتروني*

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع صاحب الحساب، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل



Re-imagining Peace Processes

Wednesday, 9 February 2022

Summary

14.00-15.30 CET

To celebrate the 130th Anniversary of the International Peace Bureau, the IPB and the IPU are co-organizing a seminar to showcase the current work being done by both organizations on the issues of climate change, disarmament, democracy, and the balancing of human security and common security.

Echoing the IPB [appeal](#) released during the 2021 [World Peace Congress](#) and reviewing the outcomes of the [142nd IPU Assembly](#) and of the recently concluded [143rd IPU Assembly](#) - this event will discuss the global challenges and the threat posed to peace and security around the world and gather a panel of experts and parliamentarians to give us their insights into the work of these organizations, as well as re-imagine what the future of peace will look like.

Highlighting the shared commitment to peace both organizations hold, this event will include interventions on the importance of organizational peace efforts on the international scene.

The event will be held virtually on zoom in English with simultaneous translation in French and Spanish.

Registration link:

<https://zoom.us/meeting/register/tJYlc-ygrjMjHtyNK5vbNGrfw6qSXfPiUoJI>

Meeting Registration



Topic IPB 130th Anniversary event

Time Feb 9, 2022 02:00 PM in [Paris](#)

First Name*

Last Name*

Email Address*

Confirm Email Address*

* Required information

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their Terms and Privacy Policy.

[Register](#)